
PROTOKÓŁ                                
z XLVI Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 28 lutego 2023  roku. 

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

W dniu 28 lutego 2023 r. o godz. 13.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie odbyła się XLVI Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą otworzył Pan 
Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady witając członków Zarządu, radnych, gości, pracowników 
Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 20 radnych uczestniczy 
16 radnych, nieobecnych 4 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych 
projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Włodzimierz Ignasiński, Zygmunt Jasiewicz, Krystian 
Kawczyński, Zbigniew Piątek. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, szczegółowa lista 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Ad.2  
Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu, jednocześnie proponując zmianę porządku.  

Zgodnie z Postanowieniem Nr 2/2023 Komisarza Wyborczego w Pile, opublikowanym w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Wielkopolskiego, poz. 2154 z dnia 23 lutego 2023 r., Przewodniczący Rady 
zaproponował wprowadzenie punktu 2A – ślubowanie radnego, który zastąpi śp. Radnego Piotra Waśko.   

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do proponowanego porządku obrad? 

Starosta, w imieniu Zarządu Powiatu, zgłosił dwie zmiany. Prosił o zdjęcie w pkt 6 „Podjęcie 
uchwał w sprawie: 

ppkt – u d) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

ppkt-u e) nadania Statutu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie. 

Więcej zmian nie wniesiono. 

Przystąpiono do głosowania nad wniesieniem zaproponowanych zmian.  

Głosowanie I. 

Pkt 2A – ślubowanie radnego. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Włodzimierz Ignasiński, Zygmunt Jasiewicz, Krystian 
Kawczyński, Zbigniew Piątek):  

- 16 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Poprawka została przyjęta. 

Głosowanie II. 

Zdjęcie z pkt-u 6 ppkt – u d) zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Włodzimierz Ignasiński, Zygmunt Jasiewicz, Krystian 
Kawczyński, Zbigniew Piątek):  
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- 16 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Poprawka została przyjęta. 

Głosowanie III. 

Zdjęcie z pkt-u 6 ppkt – u e) nadania Statutu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie. 

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Włodzimierz Ignasiński, Zygmunt Jasiewicz, Krystian 
Kawczyński, Zbigniew Piątek):  

- 16 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Poprawka została przyjęta. 

 Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku posiedzenia wraz z przyjętymi 
wyżej poprawkami.  

W obecności 16 radnych ( nieobecni radni: Włodzimierz Ignasiński, Zygmunt Jasiewicz, Krystian 
Kawczyński, Zbigniew Piątek):  

- 16 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 Porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 2A 

 Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż odszedł śp. Radny Piotr Waśko, trzeba wakat po 
Nim uzupełnić i na dzisiejszej Sesji osoba, która wskazana została przez Komisarza Wyborczego tj. Pan 
Marek Helak, musi złożyć ślubowanie, aby stać się pełnoprawnym radnym Rady Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego.  

 Przewodniczący Rady poprosił radnych o powstanie, a nowego radnego o złożenie ślubowania. 

 W tym momencie Pan Marek Helak złożył ślubowanie: 

„ Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec 
suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty 
samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej 
Polskiej”. 
Ślubowanie mogło być złożone z dodaniem zdania: „ Tak mi dopomóż Bóg”.  

Po złożonym ślubowaniu  Przewodniczący Rady stwierdził, że radny, który złożył ślubowanie, objął 
mandat radnego Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, stał się pełnoprawnym radnym. Radny 
otrzymał urządzenie do głosowania, może już głosować, ma do tego pełne prawo. 

Do grona radnych dołączył radny Marek Helak. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 17 radnych.  

 Przewodniczący Rady poinformował nowo wybranego radnego, że jako radny zobowiązany jest 
do pracy w co najmniej dwóch Komisjach, zgodnie ze Statutem Powiatu, i nie więcej niż w czterech 
Komisjach. W związku z tym Przewodniczący Rady prosił radnego aby zadeklarował w Biurze Rady 
Powiatu, w jakich Komisjach chce pracować, aby deklarację złożył do 17 marca br., by móc przygotować 
odpowiednie projekty uchwał na marcową Sesję. Jak nowo wybrany radny musi również w terminie 30 dni 
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złożyć oświadczenie majątkowe. Do pierwszego oświadczenia radny zobowiązany jest dołączyć informację 
o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia 
powiatu, w którym uzyskał mandat, jeżeli taką działalność prowadził przed dniem wyboru.  

Na salę przybył radny Zbigniew Piątek. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 18 radnych.  

Ad.3 
Przyjęcie protokołu z XLV Sesji z dnia 31 stycznia 2023 r.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z XLV Sesji  
z dnia 31 stycznia 2023 roku? 

Uwag nie zgłoszono, w zawiązku z tym radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XLV Sesji Rady 
Powiatu, która odbyła się w dniu 31 stycznia 2023 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Włodzimierz Ignasiński, Zygmunt Jasiewicz, Krystian 
Kawczyński ):  

- 15 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 3 głosy wstrzymujące. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Protokół został przyjęty. 

Ad.4 
Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na 

terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż informacja dotycząca stanu bezpieczeństwa 
weterynaryjnego na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego przedstawiona została na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa i Komisji Rewizyjnej w dniu 28 
lutego br. Informacja miała zostać przedstawiona również na dzisiejszej Sesji, jednak Powiatowy Lekarz 
Weterynarii nie zaszczycił radnych swoją obecnością.  

Ad.5 
 Realizacja wymagań wynikających z art. 30a ustawy Karta Nauczyciela – średnie wynagrodzenia 
nauczycieli w roku 2022.  

Przewodniczący Rady przypomniał radnym, iż materiał dotyczący realizacji wymagań 
wynikających z art. 30a ustawy Karta Nauczyciela – średnie wynagrodzenia nauczycieli w roku 2022 radni 
otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na dzisiejszą sesję. Temat analizowany był przez Komisję 
Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 21 lutego 2023 roku. Mimo tego Przewodniczący prosił Naczelnika 
Wydziału Edukacji o przedłożenie krótkiej informacji w tym zakresie.  
 Naczelnik Wydziału Edukacji Ryszard Jabłonowski przedstawił informację, która stanowi załącznik 
nr 10 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawioną informację i zapytał, czy radni mają pytania   
w tym punkcie? 

Głos zabrał radny Janusz Rajek stwierdzając, że z wynagrodzeniami powiat dyskutować nie może, 
jest to określone ustawą. Jednak zauważył jedną pozytywną strukturę nauczania, tzn., że mamy bardzo 
dużo nauczycieli o najwyższych kwalifikacjach i myśli, że to też się pięknie przekłada na efekty końcowe, 
czyli kogo i na jakim poziomie wykształcenia wypuszczamy ze szkół. Pytanie jak będzie wyglądał nabór do 
szkół w kolejnych latach? 

Naczelnik Wydziału Edukacji odpowiedział, że w kolejnych latach nabór nie będzie już tak słaby, 
jak zanosi się w przyszłym roku szkolnym. Patrząc na aktualną demografię szkół podstawowych, to po tym 
roku „bardzo chudym” będzie ok. 800 – 900 absolwentów szkół podstawowych, czyli będzie to tyle ile było 
wcześniej, 2-3 lata temu.  
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Ad.6 

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-2036, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-2036, czy radni mają 
pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-2036.   

 Prowadząca obrady Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedziała, że  Komisja wyraziła 
pozytywną opinię w zakresie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego na lata 2023-2036.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2023-
2036. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych (nieobecni radni: Włodzimierz Ignasiński, Zygmunt Jasiewicz, Krystian   
Kawczyński ):   

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XLVI/288/2023  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego na lata 2023-2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

b) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok.    

 Prowadząca obrady Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedziała, że  Komisja wyraziła 
pozytywną opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Włodzimierz Ignasiński, Zygmunt Jasiewicz, Krystian 
Kawczyński):   

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XLVI/289/2023  w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok  została podjęta   
i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
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c) punkt zdjęty z porządku obrad, 

d) zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
odraczania spłat lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny przypadających powiatowi lub jego jednostkom organizacyjnym oraz warunki 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłat lub 
rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających powiatowi 
lub jego jednostkom organizacyjnym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach,   
w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, czy radni mają pytania w tym punkcie?  

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
odraczania spłat lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 
przypadających powiatowi lub jego jednostkom organizacyjnym oraz warunki dopuszczalności pomocy 
publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Włodzimierz Ignasiński, Zygmunt Jasiewicz, Krystian 
Kawczyński):   

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XLVI/290/2023  w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu umarzania, odraczania spłat lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających 
charakter cywilnoprawny przypadających powiatowi lub jego jednostkom organizacyjnym oraz warunki 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną 
została podjęta i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

e) punkt zdjęty z porządku obrad. 

f) wyrażenia zgody na nabycie w zasoby Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego  prawa użytkowania 
wieczystego gruntu oraz prawa własności budynku stanowiącego odrębny od gruntu przedmiot 
własności,  nieruchomości położonej w Romanowie Dolnym, gmina Czarnków. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie w zasoby Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego  prawa użytkowania 
wieczystego gruntu oraz prawa własności budynku stanowiącego odrębny od gruntu przedmiot własności,  
nieruchomości położonej w Romanowie Dolnym, gmina Czarnków, czy radni mają pytania w tym punkcie?  

Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w zasoby Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego  prawa 
użytkowania wieczystego gruntu oraz prawa własności budynku stanowiącego odrębny od gruntu 
przedmiot własności,  nieruchomości położonej w Romanowie Dolnym, gmina Czarnków. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Włodzimierz Ignasiński, Zygmunt Jasiewicz, Krystian 
Kawczyński):   

- 17 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   1 głos wstrzymujący. 
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Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XLVI/291/2023  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w zasoby Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego  prawa użytkowania wieczystego gruntu oraz prawa własności budynku stanowiącego 
odrębny od gruntu przedmiot własności,  nieruchomości położonej w Romanowie Dolnym, gmina 
Czarnków została podjęta i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Ad.7  

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami. 

Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XLV a XLVI Sesją Rady Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Wicestarosta Sławomir Kryger uzupełnił informację pisemną o posiedzenie Zarządu Powiatu, 
które miało miejsce w dniu 23 lutego 2023 r.  

  W sprawach z zakresu zdrowia Zarząd spotkał się z  dyrektorem Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Czarnkowie i inspektorem nadzoru szpitala odnośnie koncepcji uruchomienia Zakładu 
Opiekuńczo-Leczniczego  w Czarnkowie. Od pewnego czasu tym tematem Zarząd już się zajmuje i po woli, 
najkrócej mówiąc, chce go finalizować. Najlepiej jakby to się odbyło jeszcze w tym roku, w miesiącu 
wrześniu/październiku. Na ostatnim posiedzeniu szczegółowo zapoznano się z koncepcją ZOL – u 
przedstawioną zarówno przez Panią dyrektor jaki i inspektora nadzoru Szpitala. Wynikało to m.in. z faktu, 
iż Pani dyrektor wraz ze swoimi służbami była na wizycie w Rawiczu, gdzie takowy Zakład Leczniczy już 
funkcjonuje. Miało to na celu zobrazowanie jak ten podmiot funkcjonuje. Jesteśmy na etapie 
doprecyzowywania pewnych zapisów przetargowych, w związku z dostosowaniem pomieszczeń do ZOL –
u, stąd chcemy wyeliminować pewne kwestie, które mogłyby zaistnieć bezpośrednio po wykonaniu 
poszczególnych prac. To miało być także przedmiotem dzisiejszych obrad w punkcie uchwałodawczym,   
a mianowicie zabezpieczenie środków, ale postanowiono przełożyć ten temat na marcową Sesję.  

Kolejny punkt, to podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania dokumentacji 
budowlano-wykonawczej inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1846P w miejscowości Krosin 
wraz  z odwodnieniem” na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. Swego czasu Powiat złożył 
wniosek o dofinansowanie zdania z Rządowego Programu Dróg Lokalnych, otrzymał dofinansowanie   
w maksymalnej wysokości 80%, tj. 1 150 257,57 zł. Aby formalnie ZDP mógł ogłosić przetarg i przystąpić 
do realizacji zadania, zachodzi konieczność przekazania dokumentacji, otrzymanej nieodpłatnie z gm. 
Połajewo, na rzecz ZDP w Czarnkowie.  

  Zarząd powrócił do sprawy realizacji prac zabezpieczających obiekt zabytkowy w Białej oraz 
złożenia wniosku o dofinansowanie robót przy budynku DPS w Wieleniu w ramach Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków. Termin składania wniosków wydłużono do dnia 17 marca br. Jeśli chodzi o Białą, to 
otrzymano nakaz Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego dotyczący zabezpieczenia tego 
budynku, dokładnie oficyny pałacowej w Białej. Takowe prace powiat zamierza poczynić, aby osoby 
postronne nie miały dostępu do budynku, a najważniejsze, żeby z tego budynku wynieść rozdzielnie 
prądu, przenieść ją w bezpieczne miejsce.   

  W sprawach z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) rozpatrzono wniosek Szpitala Powiatowego w Trzciance o wyrażenie zgody na przedłużenie 
umów wynajmu pomieszczeń. Dokładnie chodzi tutaj o 7 pomieszczeń przy ul. Staszica 12, 
ul. Sikorskiego 9 w Trzciance i w Krzyżu Wlkp. Propozycja dyrektora Szpitala była taka, aby 
umowy te przedłużyć ze wzrostem 20% wysokości najmu. Zarząd pozytywnie przychylił się 
do tego wniosku, na okres 1 roku, dokładnie do końca lutego 2024 r.;    

2) pozytywnie rozpatrzono wniosek Enea Operator Sp. z o.o. o wyrażenie zgody na realizację 
robót montażowych na działce stanowiącej własność powiatu i dysponowanie gruntem na 
cele budowlane; 

3) podjęto decyzję o przekazaniu w trwały zarząd nieruchomości po Centrum Kształcenia 
Zawodowego na rzecz Zespołu Szkół w Czarnkowie. CKZ wchłonął ZS w Czarnkowie, stąd te 
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ostatnie czynności, można powiedzieć, że porządkowe, dotyczące przekazania stosownych 
środków na rzecz ZS w Czarnkowie.  

  W sprawach z zakresu edukacji: 

1) rozpatrzono prośbę dyrektora Zespołu Szkół w Czarnkowie o wyrażenie zgody na okresowe 
zatrudnienie nauczycieli do kształcenia zawodowego. Chodziło o zatrudnienie 3 osób, z tego 
2 z branży elektrycznej i 1 z branży rolniczej. Zarząd pozytywnie ustosunkował się do tej 
prośby;  

2) rozpatrzono prośbę dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej o wyrażenie 
zgody na przesunięcie środków w ramach planu finansowego na wykonanie pilnego remontu 
szatni, suszarni i korytarza. Po wizycie Inspektora Sanitarnego okazało się, że te warunki nie 
do końca są spełnione. W ośrodku zamieszkuje 100 wychowanek i aby zagwarantować im 
normalne warunki suszenia, przechowywania odzieży wierzchniej, konieczne są prace na ok. 
150 tys. zł, aby te warunki dostosować; 

3) rozpatrzono prośbę poradni psychologiczno-pedagogicznych w Czarnkowie, Trzciance   
i Krzyżu Wlkp. o wyrażenie zgody na letnią przerwę w pracy. Sytuacja powtarza się 
systematycznie. Propozycja tych 3 poradni jest taka, żeby w okresie od 10 lipca do 11 
sierpnia pracowała PPP w Czarnkowie, pozostałe 2 poradnie w tym czasie korzystałyby   
z przysługującego urlopu. Zarząd rozpatrzył prośbę pozytywnie; 

4)  rozpatrzono prośbę dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie o wyrażenie zgody 
na zatrudnienie nauczyciela j. polskiego przechodzącego na emeryturę. Zarząd przechylił się 
do tej prośby; 

5) rozpatrzono pozytywnie wniosek dyrektora MOS w Białej o utworzenie stanowiska 
wicedyrektora, z dniem 1 marca br.  

  Zarząd zapoznał się z informacją o realizacji działań związanych z promocją zdrowia w powiecie 
czarnkowsko-trzcianeckim  w 2022 roku oraz zatwierdził harmonogramu działań w tym obszarze na 2023 
rok. 

  W sprawach  z zakresu finansów powiatu: 

1) Skarbnik Powiatu  zapoznała Zarząd z informacją o ostatecznych kwotach subwencji   
i udziałach w PIT i CIT na 2023 rok. Część oświatowa subwencji na (+), część równoważąca na 
(-), a udziały w podatku PIT i CIT bez zmian; 

2) Zapoznano się z propozycją zmian do WPF i uchwały budżetowej, co było przedmiotem 
obrad dzisiejszej Sesji. 

  Zarząd zapoznał się z informacją o wynikach kontroli przeprowadzonej w Zespole Szkół   
w Czarnkowie. W trakcie kontroli większych zastrzeżeń nie stwierdzono, prace wykonywane są zgodnie   
z literą prawa.   

  Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

  W sprawach różnych Wicestarosta poinformował, iż do wpłynęła do Powiatu  oficjalna informacja  
z  Nadleśnictwa Sarbia o uzyskaniu dofinansowania na rok 2023 na przebudowę drogi Gębice Wyszyny. 
Jest to kolejny, drugi już etap przebudowy tej drogi. Dofinansowanie w wysokości 70%, pozostałe 30% 
powiat pokrywa jako wkład własny zabezpieczony w uchwale budżetowej na rok bieżący.   

Przewodniczący Rady podziękował Wicestaroście za złożoną  informację. Następnie zapytał, czy 
ktoś z radnych ma pytania do Pana Wicestarosty , dotyczące informacji pisemnej z pracy Zarządu, jak i też 
tej dzisiejszej? 

Pytań nie zgłoszono.  
Ad.8 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami. 
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Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się na posiedzeniu w dniu dzisiejszym, na którym 
omówiła i pozytywnie zaopiniowała zamiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2036 i zmiany 
do uchwały budżetowej powiatu na 2023 rok, które zostały zatwierdzone na dzisiejszej Sesji. 

Komisja Rewizyjna spotkała się wspólnie z Komisją Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury   
i Bezpieczeństwa w dniu 28 lutego br. Komisja wysłuchała informacji o stanie bezpieczeństwa 
weterynaryjnego w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim, którą przedstawiła Powiatowa Lekarz 
Weterynarii.  Zapoznano się również z informacją o aktualnej sytuacji przedłożona przez: Agencję 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa BP w Czarnikowie, Wielkopolski Ośrodek Doradztwa Rolniczego 
PZ w Czarnkowie, Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin i Nasiennictwa Oddział w Czarnkowie. 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  spotkała się w dniu 21 lutego br. Tematem spotkania była 
realizacja wymagań wynikających z art. 30a ustawy Karta Nauczyciela – średnie płace nauczycieli w roku 
2022. 

Komisja Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa spotkała się wspólnie z Komisją 
Rewizyjną w dniu 28 lutego br. Tematy posiedzenia:  

- stan bezpieczeństwa weterynaryjnego w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim, 

- aktualna sytuacja w instytucjach rolniczych i okołorolniczych.  

  Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych spotkała się w dniu 20 lutego br. Główne punkty 
posiedzenia to: 

- ocena funkcjonowania warsztatów terapii zajęciowej, 

- wstępna analiza sytuacji finansowej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie i Szpitala 
Powiatowego w Trzciance. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w okresie między Sesjami nie obradowała.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.9 

Informacja o sposobie rozpatrzenia interpelacji zgłoszonych na ostatniej Sesji. 

 Przewodniczący Rady Przypomniał, że na ostatniej Sesji złożona została interpelacja dotycząca 
opieki świątecznej, nocnej, weekendowej. Odpowiedź ( zał. nr 21 ) została radnemu zgłaszającemu 
interpelacje jak i pozostałym radnym przekazana, stąd Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w tym punkcie? 

 Radny Grzegorz Bogacz podziękował za otrzymaną odpowiedź. Jest ona enigmatyczna, co do 
funkcjonowania tej opieki nocnej, świątecznej. Ze swojej strony będzie temat monitorował, a jeżeli 
dostrzeże nieprawidłowości, to będzie je zgłaszał do Komisji Rewizyjnej, aby się temu bardziej przyjrzała.   

Ad.10 

Interpelacje radnych.  

Interpelacji nie zgłoszono. 

Ad.11 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

 Radni nie zabrali głosu.   

Ad.12 

Sprawy różne. 
 Radny Bogacz ze względu, że na dzisiejszej Sesji z Radą żegna się Sekretarz Powiatu, zapytał jak 
będzie prowadzona procedura i kiedy pojawi się następca Pani Sekretarz? 

 Starosta odpowiedział, że pytanie jest jak najbardziej zasadne. Wspólnie z Panią Sekretarz 
odchodzą na emeryturę dwie inne osoby, rewident powiatowa i pracownik Wydziału Geodezji. Co do 
osoby, która mogłaby zająć miejsce rewidenta, to Starosta ma wytypowana osobę. Jest to osoba , która 20 
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lat pracuje w finansach, ale nie z naszej jednostki. To się stanie za 3 miesiące, bo druga strona nie chce się 
wcześniej zgodzić. Natomiast jeśli chodzi o stanowisko Sekretarza Powiatu, tutaj procedura jest 
jednoznaczna, musi zostać ogłoszony konkurs na to stanowisko. Mamy na to 3 miesiące czasu i taki 
konkurs się odbędzie. Kto do konkursu przystąpi nie wiemy. Na ten czas, do czasu wyboru Sekretarza 
Powiatu, zawarta zostanie umowa z Panią Dąbrowską, m.in. po to, aby mogła, co robiła od kliku lat, 
przygotować raport o stanie powiatu za 2022 rok.  

 Radny Białoskórski zapytał, ilu osobowa będzie komisja konkursowa i jak będzie wybierana? 

 Starosta odpowiedział, że komisja będzie musiała być profesjonalna, a jednocześnie dająca 
poczucie, że nie jest to komisja jednostronna. Umowę z wybraną osobą podpisuje Starosta, ale komisja 
musi wybrać i przedstawić kandydata na to stanowisko. Sekretarz zatrudniany jest na umowę o pracę.  

 Radny Białoskórski zauważył, że dalej nie ma odpowiedzi na jego pytanie. Pyta ilu osobowa 
komisja i kto ją powołuje? 

 Starosta odpowiedział, że na to pytanie radnemu dzisiaj nie odpowie, ale jak skład komisji 
zostanie przygotowany to wszyscy radni zostaną o tym poinformowani.  

 Więcej pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Rady poprosił radnych o powstanie i w imieniu 
swoim jak i całej Rady Powiatu symboliczną wiązanką kwiatów podziękował Pani Sekretarz za 
dotychczasową współpracę, nieprzerwanie od 24 lat. Podziękował za wspólnie spędzony czas, za 
poświęcenie, za profesjonalizm, za przygotowywanie na czas niezbędnych dokumentów. Życzył Pani 
Sekretarz dużo uśmiechu, dużo odpoczynku, spełnienia tych rzeczy, których nie udało się jej dotąd 
zrealizować.  

 Pani Sekretarz podziękowała za życzenia, za współpracę wszystkim radnym wszystkich kadencji. 
Podziękowała za współpracę Staroście Feliksowi Łaszczowi jak i za przyjęcie jej do pracy i desygnowanie na 
stanowisko Sekretarza Powiatu, podziękowała za współpracę Staroście Wiesławowi Maszewskiemu   
i Staroście Tadeuszowi Teterusowi.  

Ad.13 

Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XLVI Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
obrady o godz. 14.04. 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 
Małgorzata Pompała                                                                                        


